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Abstract (en)
The device (2) has a fastener (54) intended to be interdependent at middle (4). A connection element (56) presents a mechanical connection with
the fastener, and is intended to be integral from an end of a strap. The connection is arranged such that the connection element presents a rotational
movement in reference to the middle along an orthogonal rotation axis to a longitudinal direction of the strap and is located remotely from the
connection. The connection is carried out by co-operation of a male element arranged to move in a female element.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'attache (2) d'un bracelet à une carrure (4) de montre, comprenant une attache (54) destinée à être solidaire de
la carrure (4), et au moins un organe de liaison (56) présentant une connexion mécanique (62, 82, 84) avec l'attache (54) et destiné à être solidaire
d'une extrémité du bracelet. L'invention est caractérisée par le fait que la connexion mécanique (62, 82, 84) est agencée de telle manière que
l'organe de liaison (56) est susceptible de présenter un mouvement de rotation en référence à la carrure (4), suivant un axe de rotation orthogonal à
la direction longitudinale du bracelet et situé à distance de la connexion mécanique (62, 82, 84).
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